



聖公會中學(澳門) Macau Anglican College

27th August 2026

Dear Parents/Guardians

As we prepare for the start of a new academic year, we would like to share a few friendly reminders to help ensure a smooth and safe beginning for all students.

- School starts: Tuesday, 1st September
- Class lists posting (4:00pm): Friday, 28th August
Class lists will be available on the school website and at the school entrance.
- Teacher Meet & Greet Day Saturday, 5th September, 10:00am – 12pm

School Times:

Kindergarten: K1: 8:50am - 1:30pm

K2 & K3: 8:50am - 2:30pm

Primary: P1-P3: 8:35am - 2:45pm; P4 - P6: 8:35am - 3:00pm

Secondary: 8:00am - 4:05pm

Traffic & Safety Reminders (Very Important)

Daily traffic around the school is very congested, and due to current road works this congestion has increased.

We kindly ask all parents to:

1. **Adhere to traffic regulations** around the school and make use of the public parking facilities.
2. **Only drop students off close to their starting time**, this helps reduce delays and congestion.
3. **Use public transport or walk to school as far as possible** to help ease traffic around the school.
4. **Please note: The drop-off zone is only for students who can independently exit the vehicle.**
 - To ensure the free flow of traffic, **parents must not get out of their cars** to greet or assist students.

Please see the class suspension arrangement for severe weather conditions attached. This will guide expectations should weather condition change.

Scooters Safety: Due to the increase in traffic accidents, the school and DSEDJ request that parents refrain from allowing students to use scooters as a means of coming to school.

We would like to wish all our students and families a safe start to the new year and a successful academic year ahead. Thank you for your cooperation and support.

Warm regards

Mr. Robert Alexander (Principal)





聖公會中學(澳門) Macau Anglican College

親愛的家長／監護人：

隨著新學年的開始臨近，我們希望與各位分享一些溫馨提示，以確保所有學生能順利及安全地展開新學年。

- 開學日期：9月1日（星期二）
- 班級名單公佈（下午4:00）：8月28日（星期五）
班級名單將於學校網頁及學校正門入口處公佈。
- 教師見面日：9月5日（星期六）上午10:00至中午12:00

上課時間

- 幼稚園：
K1：上午8:50至下午1:30
K2及K3：上午8:50至下午2:30
- 小學：
P1至P3：上午8:35至下午2:45
P4至P6：上午8:35至下午3:00
- 中學：
上午8:00至下午4:05

交通及安全提示（非常重要）

學校周邊日常交通非常繁忙，受現時道路工程影響，交通擠塞情況有所加劇。敬請各位家長：

1. 遵守學校周邊的交通規則，並使用公共停車場設施。
2. 只在接近學生上課時間時讓學生下車，以協助減少延誤及交通擠塞。
3. 盡量使用公共交通工具或步行上學，以協助紓緩學校周邊交通。
4. 請注意：學生上落區只供能夠自行下車的學生使用。
 - 為確保交通暢順，家長不得下車向學生道別或協助學生下車。

有關惡劣天氣情況下的停課安排，請參閱附件。該安排將有助各位了解天氣情況有變時的相關措施。

滑板車安全提示：

鑑於交通意外有所增加，學校及教育及青年發展局（DSEDJ）要求家長避免讓學生使用滑板車作為上學的交通工具。

謹祝所有學生及家庭安全順利地展開新學年，並在新學年取得成功。感謝各位的合作與支持。

區振邦

校長

2026年8月27日

